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BALTÜRK'DEN GAZETEMÝZE VEDA ZÝYARETÝ
Vakfıkebir Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Eski İlçe Başkanı Orhan Burhan Baltürk, İlçe Başkanlığı görevinin ardından veda ziyaretleri kapsamında gazetemizi ziyaret ederek vedalaştı.

akfıkebir Milliyetçi 

VHareket Partisi 
(MHP) Eski İlçe 

Başkanı Orhan Burhan 
Baltürk, 17 Ağustos 2023 
tarihinde yapılan ilçe 
kongresinde başkanlığa 
aday olmadı. Baltürk, 
İlçe Başkanlığı görevinin 
ardından veda ziyaretleri 
kapsamında gazetemiz 
Büyükliman Postası 
Gazetesini ziyaret 
ederek Yazı işleri 
Müdürümüz Ahmet 
Kamburoğlu ile bir süre 
sohbet ederek vedalaştı. 

Eski Başkan Orhan 
Burhan Baltürk ziyaret 
sırasında yaptığı 
açıklamada şu ifadelere 
yer verdi.
“BÜYÜKLİMAN 
POSTASI GAZETESİ 
BÖLGENİN EN GÜÇLÜ 
SESİDİR!”
Baltürk, “5 yıllık görev 
sürem boyunca hep 
şeffaf olmayı tercih ettim. 
Görev sürem içerisinde 
Büyükliman Postası 
Gazetesi olarak 
sizlerden son derece 
memnunum. Tarafsız, 

ilkeli ve doğru habercilik 
anlayışınız ile bölgenin 
en güçlü sesi olduğunuz 
herkes tarafından 
söyleniyor ve bu dik 
duruşunuz taktirle 
karşılanıyor. Bende bu 
dik duruşunuz ve ilkeli 
habercilik anlayışınız için 
sizleri kutluyorum. Ayrıca 
5 yıl boyunca yaptığımız 
bütün çalışmalarda hep 
yanımızda oldunuz. 
Bizlere verdiğiniz destek 
ve yayınladığınız 
haberler için sizlere 
teşekkür ediyorum. > Sadık AYDIN 2'de

VALi AZiZ YILDIRIM, HAFIZLARA iCAZET BELGELERiNi VERDi
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, Şalpazarı İlçe Müftülüğü tarafından ilçeye bağlı Sütpınar Kur'an Kursu'nda
gördükleri eğitimin ardından hafızlığını tamamlayan öğrencilere icazet belgelerini verdi. 

alpazarı ilçesi ŞSütpınar Mahallesi 
Yeni Camisi'nde 

düzenlenen İcazet 
Töreni'ne katılan Trabzon 
Valisi Yıldırım, hafız olan 
öğrencileri tebrik edip 
başarılarının devamını 
diledi. Programa Vali Aziz 
Yıldırım'ın yanı sıra 
İstanbul/Üsküdar Belediye 
Başkanı Hilmi Türkmen, İl 
Müftüsü Selami Aydın, İlçe 
Kaymakamı Zekeriya Murat 
Şahan, Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ve çok 
sayıda vatandaş katıldı.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

SOKAKLARIMIZI GÜVENLÝ
HALE GETÝRMEK GÖREVÝMÝZ
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Macaristan seyahati sonrası uçakta gazetecilerin sorularını
yanıtladı. Gündeme dair önemli mesajlar veren Erdoğan, özellikle son dönemde
tartışma konusu olan sokak hayvanlarıyla ilgili de önemli değerlendirmelerde bulundu.

aşıboş köpekler 

Bnedeniyle meydana 
gelen saldırılar 

kamuoyunda büyük tepkiye 
neden oluyor. Belediyelerin 
gerekli adımları atması için 

gerekli yasal düzenlemeler 
yapılırken, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'da 
konuyla ilgili kararlılık mesajı 
verdi. Sokak köpeklerinin 
toplatılarak barınaklara alınması 

gerektiğini belirten Erdoğan, 
"Bu konunun takipçisiyim" 
diyerek belediyelere gerekli 
adımların atılması konusunda 
uyarılarda bulundu.

BAÞKAN VEKÝLÝNÝ ZÝYARET ETTÝLER
Yalıköy Mahallesi Merkez Camileri Yaz Kuran Kursları öğrencileri, öğreticileri ile birlikte Belediye Başkan
Vekili Şerafettin Furuncu'yu makamında ziyaret ederek verdiği desteklerden dolayı teşekkür ettiler.

ÞUBE MÜDÜRÜ ÝÇOÐLU ÝLÇEYE VEDA ETTÝ
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim Müdürlüğünde 3 yıldan bu yana Şube Müdürü olarak görev
yapan Şeref İçoğlu'na tayininin çıkması dolayısı ile veda programı düzenlendi.

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de

> Sadık AYDIN 5'de

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de



Büyükliman
Postası HABER2

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Kuruluşu
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: 5 Mart 2004
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Alper Özkan KARAGÖL

BALTÜRK'DEN GAZETEMİZE VEDA ZİYARETİ
Vakfıkebir Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Eski İlçe Başkanı Orhan Burhan Baltürk, İlçe Başkanlığı görevinin ardından veda ziyaretleri kapsamında gazetemizi ziyaret ederek vedalaştı.

V
akfıkebir Milliyetçi 
Hareket Partisi (MHP) 
Eski İlçe Başkanı Orhan 

Burhan Baltürk, 17 Ağustos 
2023 tarihinde yapılan ilçe 
kongresinde başkanlığa aday 
olmadı. Baltürk, İlçe Başkanlığı 
görevinin ardından veda 
ziyaretleri kapsamında 
gazetemiz Büyükliman Postası 
Gazetesini ziyaret ederek Yazı 
işleri Müdürümüz Ahmet 

Kamburoğlu ile bir süre sohbet 
ederek vedalaştı. Eski Başkan 
Orhan Burhan Baltürk ziyaret 
sırasında yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verdi.
“BÜYÜKLİMAN POSTASI 
GAZETESİ BÖLGENİN EN 
GÜÇLÜ SESİDİR!”
Baltürk, “5 yıllık görev sürem 
boyunca hep şeffaf olmayı 
tercih ettim. Görev sürem 
içerisinde Büyükliman Postası 

Gazetesi olarak sizlerden son 
derece memnunum. Tarafsız, 
ilkeli ve doğru habercilik 
anlayışınız ile bölgenin en 
güçlü sesi olduğunuz herkes 
tarafından söyleniyor ve bu dik 
duruşunuz taktirle karşılanıyor. 
Bende bu dik duruşunuz ve 
ilkeli habercilik anlayışınız için 
sizleri kutluyorum. Ayrıca 5 yıl 
boyunca yaptığımız bütün 
çalışmalarda hep yanımızda 

oldunuz. Bizlere verdiğiniz 
destek ve yayınladığınız 
haberler için sizlere teşekkür 
ediyorum. Tarafsız olarak bizim 
gücümüze güç kattınız. 
Yaptığımız çalışmaların 
halkımıza doğru bir şekilde 
ulaşmasına vesile oldunuz. 5 
Yıllık görev sürem içerisinde 
partimin büyümesi ve 
yücelmesi için hep ön planda 
olması için mücadele ettim. 
Görev sürem içerisinde hep 
mütevazi olmaya çalıştım. 
Hiçbir zaman kendimi ön plana 
çıkartmadım. Partimi ön plana 
çıkartma gayreti içerisinde 
oldum. Bunu da başardığımı 
düşünüyorum. Siyasette 
makamlar gelip geçicidir. Biz 
teşkilatı daha diri tutabilme ve 
bölünmelerin önüne geçmek 
için böyle bir tutum sergiledik. 
Eskiden yapılan görevden 
alınmalar sonrası yaşanan 
dargınlıklarında önüne geçmiş 
olduk. Bu doğrultuda beraber 
çalışma fırsatı bulduğum 
değerli bir arkadaşımız olan 
Sayın Mustafa Aynacı'ya bu 

görevi teslim etmenin onurunu, 
mutluluğunu, huzuru ve 
güvenini yaşıyorum. Başarılı 
olacağına cani gönülden 
inanıyorum. Partimizin 
misyonunu, vizyonunu ve 
başarı çıtasını daha da 
zirvelere taşıyacaktır. Görev 
sürem içerisinde bana 
devredilen bayrağı yere 
düşürmedim, kirletmedim. 
Huzurlu bir şekilde görevimi 
devrettim. Önemli olan bunu 
tam zirvede bırakabilmektir. 
Hayata geliş ve hayatta 
bulunuş amacımızın sadece 
iyilik ve güzel Ahlak olduğunu 
unutmamak gerekiyor. Ne garip 
değil mi! yarına çıkacağı 
garanti olmayan insanın, bu 
dünya için didinip durmasıdır. 
İşte tam da bu nokta da Bu gök 
kubbede sonsuza kadar kalıcı 
olan yalnızca bıraktığın bir hoş 
seda imiş. Bende bunu 
bırakabilmişsem ne mutlu 
bana. Bu duygu ve 
düşüncelerle Sizlere tekrar 
teşekkür ediyor, 
çalışmalarınızda başarılar 

diliyorum. Hakkım varsa sizlere 
helal olsun, sizlerde hakkınızı 
helal edin dedi.”
“HİÇBİR ZAMAN 
BİRİLERİNİN ÖN YA DA ARKA 
BAHÇESİ OLMADIK”
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu ise ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek şu ifadeleri dile 
getirdi. Kamburoğlu, “5 yıllık 
görev süreniz boyunca ilçemize 
verdiğiniz hizmetlerden dolayı 
teşekkür ediyoruz. Ayrıca 
Gazetemiz için söylemiş 
olduğunuz onurlandırıcı ifadeler 
için sizlere şükranlarımı 
sunuyorum. Gazete olarak biz 
her zaman tarafsızlığımızı ve 
ilkeli habercilik anlayışımızla 
her görüşe her kuruma eşit 
mesafede olmayı kendimize 
prensip edindik. Hiçbir zaman 
birilerinin ön ya da arka bahçesi 
olmadık. Olmayacağız da. Bu 
duygu ve düşüncelerle yeni 
hayatınızda sizlere sağlık, 
mutluluk ve başarılar diliyoruz. 
Hakkımız sana helaldir  dedi.” 

29.08.2023

VALi AZiZ YILDIRIM, HAFIZLARA iCAZET BELGELERiNi VERDi
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, Şalpazarı İlçe Müftülüğü tarafından ilçeye bağlı Sütpınar Kur'an Kursu'nda gördükleri eğitimin ardından hafızlığını tamamlayan öğrencilere icazet belgelerini verdi. 

alpazarı ilçesi Sütpınar ŞMahallesi Yeni 
Camisi'nde 

düzenlenen İcazet Töreni'ne 
katılan Trabzon Valisi 
Yıldırım, hafız olan 
öğrencileri tebrik edip 
başarılarının devamını 
diledi. Programa Vali Aziz 
Yıldırım'ın yanı sıra 
İstanbul/Üsküdar Belediye 
Başkanı Hilmi Türkmen, İl 
Müftüsü Selami Aydın, İlçe 
Kaymakamı Zekeriya Murat 

Şahan, Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ve çok sayıda 
vatandaş katıldı.
Programda bir konuşma 
yapan Trabzon Valisi Aziz 
Yıldırım, "Öncelikle 
öğrencilerimizi, onları eğiten 
ve yetiştiren hocalarımızı, 
ailelerini tebrik ediyorum. 
Kur'an-ı Kerim'i öğrenmek 
kadar hayatımıza tatbik 
etmek de çok önemlidir. 
Hayatımızı ancak o zaman 
Kur'an'a göre 

şekillendirebiliriz. Kur'an bu 
topraklarda her daim 
öğrenilmeye ve öğretilmeye 
devam edecektir. 
Hafızlarımızın sayısının 
artması dileğiyle emeği 
geçenlere teşekkür 
ediyorum." dedi. 
Konuşmaların ardından Vali 
Yıldırım düzenlenen törenle 
hafız öğrencilere icazet 
belgelerini verdi. Program İl 
Müftüsü Selami Aydın'ın 
duasıyla sona erdi.

SOKAKLARIMIZI GÜVENLİ HALE GETİRMEK GÖREVİMİZ
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Macaristan seyahati sonrası uçakta gazetecilerin sorularını yanıtladı. Gündeme dair önemli mesajlar
veren Erdoğan, özellikle son dönemde tartışma konusu olan sokak hayvanlarıyla ilgili de önemli değerlendirmelerde bulundu.

aşıboş köpekler nedeniyle 

Bmeydana gelen saldırılar 
kamuoyunda büyük tepkiye 

neden oluyor. Belediyelerin gerekli 
adımları atması için gerekli yasal 
düzenlemeler yapılırken, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'da konuyla ilgili kararlılık 
mesajı verdi. Sokak köpeklerinin 
toplatılarak barınaklara alınması 
gerektiğini belirten Erdoğan, "Bu 
konunun takipçisiyim" diyerek 
belediyelere gerekli adımların 
atılması konusunda uyarılarda 
bulundu.
"YASAL DÜZENLEME MEVCUT"
Macaristan ziyareti dönüşünde 
gazetecilerin gündeme ilişkin 
sorularını yanıtlayan Erdoğan, 
başıboş köpek sorunuyla ilgili de 
önemli değerlendirmelerde bulundu: 

"Başıboş, sahipsiz köpeklerle 
mücadele konusunda yasal 
düzenleme mevcut. Gerek ilgili 
bakanlık gerekse belediyeler 
sahipsiz, başıboş köpekleri 
barınaklara topluyor, ama toplamak 
işi bitirmiyor. Bunları barınaklar 
çerçevesi içerisinde bir yerlerde 
toparlamak lazım.
"AVRUPA'DAKİ UYGULAMALARI 
HAYATA GEÇİRECEĞİZ"
Gelişmiş ülkelerde, Avrupa'da bu 
sorun nasıl çözüme kavuşturulduysa 
bizde aynı uygulamaları hayata 
geçireceğiz. Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı ile Tarım ve 
Orman Bakanlığına gerekli talimatlar 
verilmişti. Sokaklarımızı çocuklarımız, 
insanımız için güvenli hale getirmek 
görevimiz. İlgili bakanlıklarımız 
çalışmalarını yapıyor."
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BÜYÜKŞEHİR TRABZON'U ÇİÇEKLERLE DONATIYOR
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, merkez ve ilçelerde yürüttüğü çiçek ve fidan dikim çalışmalarıyla şehri güzelleştirmeye devam
ediyor. Trabzon'u rengârenk bir görünüme kavuşturmayı amaçlayan Büyükşehir Belediyesi ekipleri, kenti çiçeklerle donatıyor.

D
oğal güzellikleriyle 
adından söz ettiren 
Trabzon, çevre 

düzenlemeleri ve peyzaj 
çalışmaları ile de fark 
yaratmaya devam ediyor. 
Büyükşehir Belediyesi Park ve 
Bahçeler Dairesi Başkanlığı 
ekipleri tarafından şehir 
genelinde yürütülen 
çalışmalarla, merkez ve 
ilçelerdeki kavşaklar, refüjler, 

parklar ve çocuk oyun alanları 
çeşitli türdeki çiçeklerle 
süsleniyor. 'Çiçek Gibi Trabzon' 
çalışmaları kapsamında şehrin 
birçok noktasında eş zamanlı 
olarak hummalı bir çalışma 
başlatan ekipler, her mevsim 
binlerce çiçeği toprakla 
buluşturuyor. Aynı zamanda 
kent mobilyalarını yenileyen 
ekipler, şehrin muhtelif 
noktalarında bakım, onarım, 

budama, ilaçlama ve sulama 
çalışmaları gerçekleştiriyor.
“EŞ ZAMANLI ÇALIŞMA 
YÜRÜTÜLÜYOR”
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Dairesi 
Başkanlığından yapılan 
açıklamada, Trabzon 
genelinde yürütülen 
çalışmalarla ilgili şu ifadeler 
kullanıldı; "Büyükşehir 
Belediyesi olarak peyzaj ve 

yeşil alan çalışmalarımızı 
büyük bir titizlikle 
sürdürmekteyiz. Zaten yeşil 
olan Trabzon'umuzu daha da 
yeşil hale getirmek adına 
yürütülen ve görsel güzellikler 
sunan peyzaj çalışmalarında, 
yüzlerce yeni çiçeği toprakla 
buluşturuyoruz. Rengârenk 
çiçeklerin dikim işlemini, 
hazırlanan peyzaj planına göre 
yapan ekiplerimiz, ardından da 
çiçeklerin ihtiyaç duyduğu 
sulama çalışmalarını 
gerçekleştiriyor. Bu anlamda 
şehir merkezi ve ilçelerdeki 
refüj, kavşak, sahil şeridi, 
parklar ve çocuk oyun 
alanlarında eş zamanlı çalışma 
yürütülmektedir.”
“804 BİN ADET MEVSİMLİK 
ÇİÇEK DİKİLDİ”
“Park ve Bahçeler Dairesi 
olarak 'Çiçek Gibi Trabzon' 
çalışmaları kapsamında 
şehrimizin renklerine 
kavuşması için 804 bin adet 

mevsimlik çiçek (Begonya, 
Kadife Çiçeği, Ateş Çiçeği vb.) 
dikimi gerçekleştirilmiştir. 18 
ilçede 2 milyon 548 bin 742 
metrekare alanda peyzaj 
bakım ve onarım çalışmaları 
rutin olarak devam etmektedir.”
“58 ÇOCUK PARKI 
REHABİLİTE EDİLDİ”
“2023 yılı içerisinde 301 adet 
ağaç, 12 bin 043 adet çalı 
dikimi gerçekleştirilmiş, 7 bin 
470 metrekare yeni yeşil alan 
oluşturulmuştur. 429 adet yeni 
kent mobilyası montajı ve 478 
adet kent mobilyası onarımı 
yapılmıştır. 58 adet çocuk 
parkının bakım ve onarımı 
tamamlanmıştır. 4 bin 603 adet 
ağaç, 38 bin 290 metrekare 
çiçeklik alan, 16 bin 400 
metrekare sert zemin ve 37 bin 
795 metrekare çim alanın 
ilaçlama ve gübreleme işlemi 
yapılmıştır. 7 bin 470 
metrekare alana yeni sulama 
sistemi hattı yapılmıştır. 

Sulama faaliyetleri gece ve 
gündüz vardiyası olarak devam 
etmektedir. Bunların yanı sıra 
şehrin muhtelif noktalarında 
bakım, onarım, budama, 
ilaçlama ve sulama çalışmaları 
devam etmektedir. 2023 yılı 
içerisinde 58 adet çocuk parkı 
da rehabilite edilmiştir.”
“ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM 
EDECEK”
“Şehrimizin en önemli turizm 
destinasyonları arasında yer 
alan Uzungöl Tabiat Parkı'nda 
bakım ve onarım çalışmaları 
rutin olarak devam etmektedir. 
Yine Şalpazarı Millet Bahçesi 
peyzaj düzenlemesi, Çarşıbaşı 
kavşak düzenlemesi, 
Pazarkapı Cami yanı çevre 
düzenlemesi çalışmaları 
yapılmıştır. Trabzon'umuzu 
güzelleştirmek adına 
gerçekleştirdiğimiz programlı 
dikim çalışmalarımız, 
mevsimine özgü çiçeklerle yıl 
boyunca devam edecektir.”

29.08.2023
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akfıkebir İlçe Milli Eğitim 

VMüdürlüğünde 2020 
yılından bu yana başarılı 

çalışmalara imza atan ve 3 
yıldır ilçe halkının taktirini ve 
beğenisini toplayan Vakfıkebir 
İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü 
Şeref İçoğlu'na tayininin Adana 
İli Bozantı İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğüne Şube Müdürü 
olarak çıkması dolayısı ile 
Uygulama Otelinde veda 
programı düzenlendi.
“BURADA ÇOK GÜZEL 
ANILAR BİRİKTİRDİM”
Veda programına İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ahmet Altın, 
Eski İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Samim Aksoy, Okul Müdürleri 
ve mesai arkadaşları katıldı. 
İlçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan'ın işleri dolayısı ile 
ilçe dışında olması sebebiyle 
Şube Müdürü Şeref İçoğlu'na 
başarı belgesi Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın tarafından 
takdim edildi. Ayrıca yaptığı 
başarılı çalışmalar nedeni ile 
beraber çalışma fırsatı bulduğu 
Eski Milli Eğitim Müdürü 
Samim Aksoy tarafından 
kendisine plaket verildi. 
Duygusal anların yaşandığı 
plaket töreninde Şube Müdürü 
Şeref İçoğlu, burada olmaktan 

ve sizleri tanımaktan dolayı çok 
mutluluk duydum. Vakfıkebir 
ilçe halkının mertliğine, 
dürüstlüğüne ve misafir 
berberliğine şahit oldum. 
Burada çok güzel anılar 
biriktirdim. Bu anıları hayatım 
boyunca unutmayacağım. 
Benden yana hakkım varsa 
helal olsun. Sizlerde hakkınızı 
helal edin dedi.” 
“KENDİSİNİ HİÇ 
UNUTMAYACAĞIZ”
İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet 
Altın ise yaptığı konuşmada; “3 
yıl boyunca bizlere çok güzel 
değerler katan Şeref Bey'e 
hizmetlerinden dolayı teşekkür 
ediyorum. Müdürümüze yeni 
görevinde başarılar diliyoruz. 
Güler yüzünü, ılımlı 
yaklaşımını, üstün bilgi ve 
birikimiyle kendisini hiç 
unutmayacağız. Kapımız 
kendisine her zaman açıktır ve 
her daim açık olacak. Burada 
çok büyük bir ailesinin olduğu 
hiç unutmasın. Bizde kendisine 
hakkımızı helal ediyoruz dedi.” 
Eski Milli Eğitim Müdürü 
Samim Aksoy ise, “Kendisini 
tanımaktan ve kendisi ile 
çalışmaktan dolayı büyük bir 
onur ve gurur duydum. Yeni 
görevinde başarılar diliyorum 

dedi.”
ŞEREF İÇOĞLU KİMDİR?
12 Ocak 1973 'de Adana'da 
doğdu. İlk, orta ve lise 
öğrenimini Adana'da 
tamamladı. Ankara Üniversitesi 
Fen Fakültesi Fizik 
Mühendisliği Bölümünden 
1996 yılında mezun oldu. 
Askerliğini Kasım 1996 - Nisan 
1998 tarihleri arasında Yedek 
Subay olarak yaptı. Çukurova 
Üniversitesi Eğitim 
Fakültesi'nde eğitim görerek 
Sınıf Öğretmenliği sertifikası 
aldı. 12 Kasım 1999 Yılında 
Van İli Özalp İlçesi Mollatopuz 
Köyü İlköğretim Okulu'nda 
Sınıf Öğretmeni olarak göreve 
başladı. 2008-2014 yılları 
arasında farklı kurum ve 
okullarda idareci olarak görev 
yaptı. 24 Nisan 2014 yılında 
Adana İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü'nde Şube Müdürü 
olarak göreve yaptı. 21 
Ağustos 2020 tarihinde 
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü'nde Şube Müdürü 
olarak göreve başladı. 18 
Ağustos 2023 tarihi itibariyle 
Adana İli Bozantı İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğüne Şube 
Müdürü olarak atandı. İçoğlu, 
Evli ve 3 çocuk babasıdır.

ŞUBE MÜDÜRÜ İÇOĞLU
İLÇEYE VEDA ETTİ
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim Müdürlüğünde 3 yıldan bu yana Şube Müdürü olarak görev
yapan Şeref İçoğlu'na tayininin çıkması dolayısı ile veda programı düzenlendi.

K Parti Trabzon 

AMilletvekilleri Mustafa Şen 
ve Vehbi Koç, Trabzon 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu tarafından 
şehre kazandırılan yeni otogar, 
Bilim Merkezi ve Planetaryum ile 
Avrasya Pazarı alanında 
incelemelerde bulundular. 
İncelemelere TİSKİ Genel 
Müdürü Ali Tekataş, AK Parti 
Ortahisar İlçe Başkanı 
Selahaddin Çebi ve ilgili daire 
başkanları da eşlik etti.
“HIDIRNEBİ YAYLASI TURİZM 
MERKEZİ OLACAK”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, sabah 
saatlerinde AK Parti Genel 
Başkan Yardımcısı, Trabzon 
Milletvekili Mustafa Şen ile 
Hıdırnebi Yaylası'nı ziyaret 
ettiklerini belirterek, “Burada çok 
verimli bir program 
gerçekleştirdik. Trabzon bir 
turizm şehri ve biz turizm 
destinasyonlarımızın hem 
sayısını hem de kalitesini 
artırmak zorundayız. Burada 
DSİ Genel Müdürlüğü ve bölge 
müdürlüğünden hem yöneticiler 
hem de teknik personelle 
beraber yapılması düşünülen 
göletle ilgili değerlendirme 
toplantısı ve saha incelemesi 
yaptık. İnşallah önümüzdeki 
süreçte Hıdırnebi Yaylası'nı 
gerçekten Trabzon'da çok 
önemli turizm merkezi yapacak 
adımları süratle atmayı 
planlıyoruz” dedi.
“TRABZON'A YENİ VE 
MODERN OTOGAR 
KAZANDIRDIK”
Büyükşehir Belediyesi olarak 
hayata geçirdikleri yatırımları 
yerinde incelediklerini de dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, “Yeni 
otogar, Trabzon'un çok önemli 
bir ihtiyacını giderecek. Eski 
otogar uzun yıllar kullanılmaktan 
mütevellit ihtiyacı 
karşılayamayacak bir şekle 
gelmiştir. Seçim öncesi 
vaatlerimizden bir tanesi 
Trabzon'a yeni ve modern bir 
otogar kazandırmaktı. O 
çerçevede epey titiz bir çalışma 
neticesinde bugün ferah ve 
konforlu, estetik anlamda gayet 
güzel çatı formuyla, içerisinin 
yüksek sütunlarıyla hakikaten 
uzun yıllar Trabzon'da bu 
ihtiyacı karşılayacak bir yapıyı 
ortaya koyduk” diye konuştu.
“SANAYİ SİTELERİNİ 
TAŞIYACAĞIZ”
Otogarın yapılmasının bölgede 
yeni bir dönüşümün başlangıcı 
olacağına inandığını belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Yeni 
otogarımız inanıyorum ki aynı 
zamanda bu bölgenin 
dönüşümünün de bir işaretidir, 
startıdır. İnşallah bununla 
beraber önümüzdeki süreçte 
Sayın Milletvekillerimizle birlikte 

takip edeceğimiz en önemli 
konulardan bir tanesi buradaki 5 
tane küçük sanayi sitesinin 
belirlediğimiz ve imar planına 
işlediğimiz yeni alanlara 
taşınması ve bu bölgenin 
Trabzon'a gerek konut gerek 
turizm gerek ticaret anlamında 
çok daha değer katacak bir 
anlayışla yeniden dizayn 
edilmesi. Bu bizim en çok takip 
edeceğimiz konulardan bir 
tanesi olacak önümüzdeki 
süreçte. Bu yapıyı büyük oranda 
tamamladık. Şirketlerimizi 3. 
kata taşıdık. Kiracılara teslim 
ettiğimiz alanların onarılmasıyla, 
onların kendilerine göre oraya 
dizayn vermesiyle birlikte artık 
otobüs firmalarını da tahmin 
ediyorum Eylül ayının ilk haftası 
olacak şekilde buraya taşımaya 
başlayacağız. Ve eylül ayı 
içerisinde burası artık tam 
anlamıyla işletmeye girmiş 
olacak. Şehrimize çok yakışan, 
önümüzdeki dönemde 
Trabzon'un simge yapılarından 
biri olarak insanların 
niteleyeceği bir önemli otogara, 
ihtiyacımız karşılayacak modern 
bir mekana da kavuşmuş 
oluyoruz. Emeği geçen tüm 
arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum. Buranın mimarı da 
çok özel bir proje hazırladı. Yine 
buranın yüklenicisi de çok titiz 
çalıştı, zor dönemde, pandemi 
dönemlerinde, bağlantıların zor 
olduğu dönemlerde çok iyi 
bağlantılar yaptılar ve burayı 
arzu ettiğimiz zamanda 
tamamlamış olduk. 
Trabzon'umuz için hayırlı olsun” 
ifadelerini kullandı.
“ÖNEMLİ PROJELERİMİZE 
YENİLERİNİ EKLEYECEĞİZ”
Başkan Zorluoğlu, sözlerini şu 
şekilde sürdürdü: “İnşallah bu 
yaptıklarımıza ilave olarak 
önümüzdeki süreçlerde de yine 
değerli Milletvekillerimizin 
destekleriyle, Sayın 
Cumhurbaşkanımızın özel 
Trabzon hassasiyetiyle inşallah 
bu önemli projelere çok daha 
yeni projeler katacağız. Boztepe 
bu projelerimizden en önde 
geleni. Ortahisar Belediyemizin 
yaptığı güzel seyir terası ve 
yürüyüş yolundan sonra yukarı 
kısımlarının bütünüyle yeni 
projeyle değerlendirilerek orayı 
da insanlarımızın uğrak noktası 
haline getireceğiz. Bu sene 
açılış senesi demiştik. Kadın 
Yaşam Merkezi ve Ganita ile 
başladık. Otogar ile Kadınlar 
Hali ile Bilim Merkezi ile, 
Avrasya Pazarı ile 
otoparklarımız ile beraber 
inşallah bu sene bitmeden 
sırayla hizmete alacağız ve 
açılış senesi sloganımızın 
hakkını vermiş olacağız. Değerli 
Milletvekillerimize hem bugüne 
kadar verdikleri destekler için 

hem de bundan sonra 
yapacağımız çalışmalar için 
şimdiden teşekkür ediyorum.”
“KOÇ: ZORLUOĞLU SAĞLAM 
DURUŞ GÖSTERDİ”
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Vehbi Koç, “Yeni otogarımız 
hayırlı uğurlu olsun. Yakın 
zamanda açılışını yapacağız 
inşallah bu terminalin. 
Çocukluğu burada geçmiş bir 
kardeşiniz olarak terminalin eski 
halini biliyoruz. Medeniyet 
dediğiniz böyle bir şeydir. 
Zamanı geldiğinde ihtiyaç bir 
yerde varsa karar verilir ve o 
ihtiyaç görülür ve zamanında da 
yapılır. Trabzon'umuzda da bu 
terminal inşallah hayırlı uğurlu 
olacaktır. Güzelliği de güzellik 
katmıştır. Başkana ve ekibine 
çok teşekkür ediyorum. 
Gerçekten burada çok sağlam 
bir duruş sergiledi ve burayı 
Trabzon'a kazandırdı. Bugün 
sabahleyin Karadeniz Teknik 
Üniversitesi'nde bir panele 
katıldım. Misafirler de oldukça 
kıymetliydi. Hocalarımız, eski 
bakanlarımız ve 
milletvekillerinden katılımlar 
vardı. Program sonrasında şehri 
gezmekle ilgili program 
hazırlanmış: Ayasofya, Ganita, 
Seyir Terası, Tünel Akvaryum. 
Bu 4 destinasyonun 3'ü ne 
zaman devreye girdi? Bu 
sene… Demek ki Trabzon hak 
ettiği hizmeti almaya başladı. 
İnşallah bu sayı da artacak. 
İnşallah bu açılışlar artarak 
devam edecek. Trabzon'umuz 
Türkiye'de yaşanabilir ilk 10 
şehirden biri olacaktır. Emin 
adımlarla gidiyoruz” şeklinde 
konuştu.
“ŞEN: SÜRPRİZLERE HAZIR 
OLUN”
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Mustafa Şen ise, “Başkanımız 
Sayın Zorluoğlu'na, burayı 
tasarlayan mimarımıza, yapıp bu 
güzelliğe, ferahlığa kavuşturan 
müteahhit firmamıza çok 
teşekkür ediyorum. Tabii ki her 
şey Trabzon'a yakışır güzellikte 
ve seviyede oluyor. Başkanımız 
onları bu sene ardı ardına 
sıralıyor. Trabzon sahilinden 
yaylasına kadar pek güzelliği 
hak ediyor. Onların bir kısmı 
yapıldı, bir kısmı yapılmakta. 
Gördüğünüz gibi tamamlanmak 
üzere. Bir kısmı da yapılacak. 
Biz hepsini takip ediyoruz 
milletvekilleri olarak. Her hafta 
buradayız ve her türlü işleri takip 
etmeye çalışıyoruz. Öyle 
zannediyorum ki kısa zamanda 
Sayın Başkanımız sizlere çok 
daha farklı açılışlar, mekanlar, 
projeler de gösterecek. Siz o 
sürprizlere hazır olun. Biz onları 
biraz gizli bilgi değil ama ön bilgi 
olarak biliyoruz. İnşallah orada 
da beraber oluruz” ifadelerini 
kullandı.

BÜYÜKŞEHİR'İN PROJELERİNE
MİLLETVEKİLLERİNDEN YAKIN İLGİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, bir ilk olarak şehre kazandırdığı ve kısa süre içerisinde
hizmete alınacak vizyon projeleri, AK Parti Trabzon Milletvekilleri Mustafa Şen ve Vehbi Koç ile birlikte
yerinde inceledi. Projelerle yakından ilgilenen Milletvekilleri Şen ve Koç, Başkan Zorluoğlu'na teşekkür ettiler. 

MERKEZ BANKASI FAiZ KARARINI AÇIKLADI
Para Politikası Kurulu, politika faizini 7,5 puan artırarak yüzde 25'e yükseltti. Faiz
artışı piyasa beklentilerinin üç katı oldu. Son üç aydaki faiz artışı 16,5 puanı buldu.

A
ğustos ayı olağan 
toplantısını yapan 
Türkiye Cumhuriyet 

Merkez Bankası'nın (TCMB) 
Para Politikası Kurulu politika 
faizini 7,5 puan artırarak yüzde 
25'e yükseltti.
EKONOMİSTLER NE 
BEKLİYORDU?
AA Finans ve Reuters anketine 
katılan ekonomistlerin 
beklentisi 250 baz puan artış 
yönündeydi. Böylece Merkez 
Bankası beklentilerin üç katı 
faiz artışı yaptı.
MERKEZ BANKASI'NIN 
KARAR METNİ
Merkez Bankası Para Politikası 
Kurulu'nun karar metninde şu 
ifadelere yer verildi.  "Kurul, 
dezenflasyonun en kısa sürede 
tesisi, enflasyon beklentilerinin 
çıpalanması, fiyatlama 

davranışlarındaki bozulmanın 
kontrol altına alınması için 
parasal sıkılaştırma sürecinin 
devamına karar vermiştir.
"ENFLASYONDA 
ÖNGÖRÜLENİN ÜZERİNDE 
BOZULMA OLDU" 
Yakın döneme ilişkin 
göstergeler enflasyonun ana 
eğiliminde yükselişin 
sürdüğüne işaret etmektedir. 
Bu gelişmede yurt içi talepteki 
güçlü seyir, ücret ve kur 
kaynaklı maliyet yönlü baskılar, 
hizmet enflasyonundaki katılık 
ve vergi düzenlemeleri 
belirleyici olmaktadır. Bu 
unsurlara ek olarak, akaryakıt 
fiyatlarındaki yükselişin de 
etkisiyle enflasyon 
beklentilerinde ve fiyatlama 
davranışlarında öngörülenin 
üzerindeki bozulma, 

enflasyonun yıl sonunda 
Enflasyon Raporu'ndaki 
(Rapor) tahmin aralığının üst 
sınırına yakın seyredeceğine 
işaret etmektedir. Bununla 
birlikte Kurul, parasal 
sıkılaştırma adımlarının 
etkisiyle, dezenflasyonun 2024 
yılında Rapor ile uyumlu 
şekilde tesis edileceğini 
öngörmektedir. Doğrudan 
yabancı yatırımlar, dış 
finansman koşullarındaki 
iyileşme, rezervlerde süregelen 
artış ve turizm gelirlerinin cari 
işlemler hesabına desteği fiyat 
istikrarına güçlü katkıda 
bulunacaktır.
"ENFLASYONDA BELİRGİN 
İYİLEŞMEYE KADAR 
SIKILAŞMA SÜRECEK"
Politika faizi, enflasyonun ana 
eğilimini geriletecek ve 
enflasyonu orta vadede yüzde 
5 hedefine ulaştıracak parasal 
ve finansal koşulları 
sağlayacak şekilde 
belirlenecektir. Enflasyon 
görünümünde belirgin iyileşme 
sağlanana kadar parasal 
sıkılaştırma gerektiği zamanda 
ve gerektiği ölçüde kademeli 
olarak güçlendirilecektir. 
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iyarette kuran kursu 

Zhocaları ve öğrenciler 
başkan vekiline yaz kuran 

kursu eğitim öğretim süresince 
ve Ergün eğitim döneminde 
vermiş olduğu desteklerden 
dolayı teşekkür ettiler. Başkan 
vekili Şerafettin Furuncu ise 
yapılan ziyaretten mutluluk 
duyduğunu ifade ederek, her 

dönem belediye olarak belediye 
başkanımız Sayın Muhammet 
Balta'nın başkanlığında eğitim 
ve öğretimin başarıya ulaşması 
için eğitim kurumlarına her türlü 
destek verilmiştir. Verilmeye 
devam edilecektir dedi. 
Furuncu, Ayrıca Yalıköy 
Mahallesi esnafları ve tüm 
hayırseverlerin yardımlarından 

dolayı Allah razı olsun. 
Ziyaretten dolay başkan vekili 
Furuncu, Yalıköy merkez camii 
yaz kuran kursu hocası müezzin 
İsmail Bulut, Küçükdere yalı 
camii imam hatibi Hasan 
Kayhan ve Yalıköy 4/ 6 yaş 
kuran kursu öğreticisi Sema 
Salih ve öğrencilere teşekkür 
ederek memnuniyetini iletti.

15 Nisan'da başlayan av yasağı, 
1 Eylül itibari ile sona erecek. 
Bölgemizde balıkçılar sezon 
öncesi ağ kesme ve örme 
işlemlerinin yanı sıra tekne 
onarımı gibi bakımları da 
yapıyor. Sezonun açılmasına 
kısa bir süre kala çalışmalarını 
hızlandıran balıkçılar, yeni 
sezon öncesi ümitlerini 
korurken, balık nerede 
görünürse teknelerini oraya 
süreceklerini söylediler.
“BALIK NEREDE BİZ ORADA 
OLACAĞIZ”
Yeni sezon öncesinde hız 
kesmeden çalışmalara devam 

ettiklerini belirten balıkçılar, “ 
Yeni sezona hazırlık yapıyor. 
Ağlara bakım, onarım ve 
ekstradan yapılacak işleri 
halletmeye çalışıyorlar. Hayırlısı 
ile Eylül 1'de sezonun açılmasını 
bekliyorlar. Hayırlısı ile iyi geçer 
diye ümit ediyorlar. Balıkçılar, 
Tabii biraz zor da olacağını 
tahmin ediyoruz diyarlar. 
Masraflarımız biraz ağır, mazot 
fiyatları belli. İnşallah Allah 
yardımcı olur, tek temennimiz 
ümidimiz o. Balık sezonu 
açılınca Karadeniz'in her yerine 
gidebiliriz, gidiyoruz da zaten. 
Balık neredeyse tekneler de 

ekseriyetle orada oluyor” dediler.
“SEZON ÖNCESİ HAZIRLIK 
ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR”
Balık sezonu öncesinde ağ 
bakım ve onarım işlemlerini 
yaptıklarını söyleyen balıkçılar, 
“1 Eylül'de balık sezonu 
başlayacak. Bizler de şu anda 
sezon öncesi ağ hazırlıklarını 
yapıyoruz. Tamirat işlerimizi 
hallediyoruz. İnşallah yakıt 
fiyatları biraz daha iyi olur, biz 
de daha iyi ücretler kazanabiliriz 
dediler.” Balıkçılar, 1 Eylül'de 
'Vira Bismillah' diyerek 
Karadeniz'in bereketli sularına 
ağlarını atacaklar.

BAŞKAN VEKİLİNİ ZİYARET ETTİLER
Yalıköy Mahallesi Merkez Camileri Yaz Kuran Kursları öğrencileri,
öğreticileri ile birlikte Belediye Başkan Vekili Şerafettin Furuncu'yu
makamında ziyaret ederek verdiği desteklerden dolayı teşekkür ettiler.

1 EYLÜL'DE BAŞLAYACAK
Balıkçılar, 1 Eylül'de başlayacak balık av sezonuna hazır girmek için
hummalı bir şekilde eksiklerini gidermeye, teknelerini onarmaya çalışıyor.

HEMÞEHRiMiZ iL MiLLi
EÐiTiM MÜDÜRÜ OLDU
2023 yılı yeniden yönetici görevlendirilmesinde Zonguldak İl Milli Eğitim
müdürlüğü görevini yürüten ve başarılı çalışmalara imza atan Vakfıkebirli
hemşehrimiz Ali Tosun, Adıyaman İl Milli Eğitim Müdürlüğüne atandı.

Adıyaman İl Milli Eğitim 
Müdürü Ramazan 
Aşçı'nın görevden 

alınmasının ardından yerine 
Vakfıkebir'li hemşerimiz Ali 
Tosun atandı. Müdür Tosun en 
son Zonguldak İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü görevini 
yürütüyordu.  
“DEVLETİMİZE VE 
MİLLETİMİZE HİZMET 
YOLUNDA HER VAZİFE ÇOK 
ÖNEMLİ VE DEĞERLİ”
Adıyaman İl Milli Eğitim 
Müdürü olarak atanan Ali 
Tosun, atama sonrası sosyal 
medya hesabından yayınladığı 
mesajında şu ifadelere yer 
verdi. Müdür Tosun, “Vakit 
geldi. Öp öz yurdumuz için 
yeni ve bir o kadar önemli bir 
vazife bizi bekler. Yeni diyar 
'Adıyaman'. Allah'ın izniyle; 
sabır,  sebat ve yiğitlik yurdu 
bu güzel şehirde yine yeniden 
Bismillah diyerek İl Milli Eğirim 
Müdürlüğü görevime 
başlıyorum. Niyet hayır akibet 

de hayır olur inşallah. 
Devletimize ve milletimize 
hizmet yolunda her vazife çok 
önemli ve değerliydi. Ancak 
itiraf etmeliyim ki Adıyaman İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü yaşanan 
büyük felaketten sonra çok 
daha anlamlı hale geldi. 
Üzülmüş, kırılmış, kederlenmiş 
umutsuzluğa kapılmış 
vatandaşlarımızdan dua 
alabilme, acılarını paylaşıp 
yaralarına merhem olabilme 
umuduyla yeni görevime 
başlıyorum. Bu önemli görevi 
nasip eden Yüce Allah'a 
hamdü senalar olsun. Asrın 
felaketinde en çok hasar 
gören,  diğer yandan ise 
azmin, gayretin, samimiyet ve 
fedakârlıkların en güzel 
örneklerinin sergilendiği 
kentimizde, yaralarımızı daha 
hızlı sarmak adına var 
gücümüzle çalışacağız. 
Yapacak çok işimiz var. Birlik, 
bütünlük içinde,  kimseyi 
ötekileştirmeden,  herkesi 

sağduyuyla dinleyerek, hakka 
hukuka uygun kararlarla,  
birbirinden önemli ve doğru 
çalışmalar 
gerçekleştireceğimize 
şüpheniz olmasın. Bu önemli 
görev için Sayın 
Cumhurbaşkanımız başta 
olmak üzere Sayın Bakanımız 
Yusuf Tekin Bey'e şükranlarımı 
arz ediyorum. Rabbim hayırlı 
hizmetlere vesile kılsın 
inşallah. Dualarınıza talibim. 
Selam ve saygılarımla Allah'a 
emanet olun dedi.”
MÜDÜR ALİ TOSUN KİMDİR?
Adıyaman yeni İl Milli Eğitim 
Müdürü Ali Tosun, 1980 
yılında, Trabzon İli Vakfıkebir 
İlçesinin İlyaslı Köyü'nde 
doğdu. İlk ve ortaöğrenimini 
Vakfıkebir'de tamamladıktan 
sonra Yükseköğrenimini 
Karadeniz Teknik Üniversitesi 
Fatih Eğitim Fakültesi 
İlköğretim Fen Bilgisi 
Öğretmenliği Bölümü'nde 
tamamladı. Sakarya 
Üniversitesinde Eğitim 
Yönetimi ve Denetimi alanında 
Yüksek Lisans yaptı.
Öğretmenlik mesleğine 
Yalova'nın Armutlu ilçesinde 
başlayıp, on yıl okul 
müdürlüğü, iki yıl ilçe milli 
eğitim şube müdürlüğü, ilçe 
millî eğitim müdür vekilliği ve il 
millî eğitim müdür yardımcılığı 
görevlerinde bulundu. Yalova 
ve Zonguldak il müdürlüğü 
görevlerinde bulundu.

GEZEN SİNEMA VAKFIKEBİR
HALKI İLE BULUŞTU 
Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Vakfıkebir Belediyesi işbirliği ile ilçede
gezen sinema etkinliği düzenlendi.  Festival alanında düzenlenen
etkinlik konserle başlayarak açık hava sineması ile devam etti.

.C. Kültür ve 

TTurizm Bakanlığı 
destekleri ve 

Sinema Genel 
Müdürlüğü film 
katkılarıyla ülkemizin 
dört bir yanında 
çocuklarla buluşan 
Gezen Sinema 
Vakfıkebir İlçesinde 
çocuklarla buluştu. T.C. 
Kültür ve Turizm 
Bakanlığı Destekleri ve 
Sinema Genel 
Müdürlüğü film 
katkılarıyla Ülkemizin 
dört bir yanında 
Çocuklarla buluşan 
Gezen Sinema 
Vakfıkebir ilçesinde 
Çocuklarla buluştu. 
“Bana Masal Anlatma“ 

filmini çocuklarla 
beğeni ile izledi.
T.C. Kültür ve Turizm 
Bakanlığı destekleri ve 
Sinema Genel 
Müdürlüğü film 
katkılarıyla ülkemizin 
dört bir yanında 
çocuklarla buluşan 
Gezen Sinema 
Beşikdüzü İlçesinde 
çocuklarla buluştu. 24 
Ağustos Perşembe 
günü Vakfıkebir 
İlçesinde ilk olarak saat 
19.00'da konser 
düzenlendi. Saat 
21'00'da sinema 
gösterimi gerçekleştiren 
ekip vatandaşları ve 
çocukları misafir etti. 
Vakfıkebir İlçesi 

Festival alanında 
gerçekleştirilen 
etkinlikte çocuklarla 
birlikte şarkılar 
söylenerek oyunlar 
oynandı.
“VATANDAŞLAR VE 
ÇOCUKLAR BEĞENİ 
İLE İZLEDİLER”
"Bana Masal Anlatma” 
filminin gösterimi ve 
konserin ardından 
Belediye Başkanı 
Muhammet Balta 
tarafından yapılan 
açıklamada;  filmi ve 
konseri çocuklar ve 
vatandaşlar birlikte 
beğeni ve ilgi ile 
izlediler. Vakfıkebir 
ilçemizin kültürel ve 
sanatsal anlamda her 

zaman ileriye taşınması 
adına projelerin devam 
edeceğini belirten 
Başkan Balta, 
“Vakfıkebir, tarihine 
baktığımızda kültürel ve 
sanatsal anlamda her 
zaman öncü olmuş bir 
ilçe. Yaz aylarında ve 
yıl genelinde bu tür 
kültürel etkinlikleri 
imkanlar dahilinde ilçe 
halkımızla buluşturma 
gayreti içerisindeyiz. 
Bizler, geçmişe özlemi 
dindirerek gelecek 
kuşaklara güzel 
anıların yanı sıra güzel 
bir şehir bırakmak 
adına var gücümüzle 
çalışmaya devam 
edeceğiz.”dedi



1461 Trabzon FK'nın yeni 
yapılan Futbol Akademisi 
Tesisleri, bugün düzenlenen 
törenle açıldı. Hekimoğlu 
Döküm Spor Tesisleri'nin hemen 
yanındaki yere yapılan akademi 
tesislerinin açılışına; 1461 Kulüp 
Başkanız Celil Hekimoğlu ve 
Yönetim Kurulu üyelerinin yanı 
sıra, Trabzon Valisi Sayın Aziz 
Yıldırım, Trabzon Milletvekili 
Sibel Suiçmez, Trabzon 
Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Atilla Ataman, 
Ortahisar Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç, Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, Trabzon İl Emniyet 
Müdürü Murat Esertürk, 
Trabzon Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Lokman Arıcıoğlu, 
Trabzonspor Kulübü Asbaşkanı 
Zeyyat Kafkas, Trabzonspor 
Divan Kurulu Başkanı Ali 
Sürmen, Sebat Gençlikspor 
Başkanı Cemil Kalkışım, ASKF 
Başkanı Cahit Erdem, TÜFAD 
Başkanı Metin Bak ve çok 
sayıda davetli katıldı.
“1461 FK BAŞKANI CELİL 
HEKİMOĞLU”
Açılış konuşması yapan Celil 
Hekimoğlu, tesisin yapımında 
kendilerine katkı sağlayan 

herkese teşekkür ederek, 
“Trabzon Büyükşehir 
Belediyemize bu arsayı bize 10 
yıllığına tahsis ettiği için 
teşekkür ediyorum. 
Trabzonspor'un da bize büyük 
katkıları oldu. Sahayı yaparken 
kum lazım sadece Tokat'ta var. 
Zeyyat beye dertleniyordum, 
Trabzonspor sahadaki hibriti 
kaldırmıştı, bize verdi kumu. 
Ayrıca A Takımımıza 6 oyuncu 
verdiler. Başkan Ertuğrul Doğan 
nezdinde yönetime teşekkür 
ediyorum. Ulaştırma 
Bakanımıza teşekkür ediyorum, 
aradı desteklerini iletti. Kolay 
değil burası heyelan sahası 
arazi, alt tarafta 12 metre 
yüksekliğinde duvar yaptık. 
Sadece duvar 15 milyon TL, 
diğerini söylemiyorum. Burada 
futbolcu yetiştirip sunmamız 
lazım. Mahallemizin muhtarı da 
bize çok destek oldu ona da 
teşekkür ediyorum. İnşallah 
buradan futbolcu yetiştirip Türk 
futboluna sunacağız” dedi.
“ASKF BAŞKANI CAHİT 
ERDEM”
ASKF Başkanı Sayın Cahit 
Erdem de, “Trabzon'da bir spor 
kültürü var. Genç 
arkadaşlarımız küçük yaştan 

beri sporun içinde büyüyorlar. 
Tesisler konusunda yetersiz 
kalıyoruz. Trabzon'un erklerine 

burada görevler düşüyor. 
Başkanımıza teşekkür ettik. 
Bugün bakıyoruz ki Celil başkan 
hiç durmuyor ekonomik 
kazancının büyük kısmını 
Trabzon'un gençlerine yatırıyor. 
Celil beye ne kadar teşekkür 
etsek az” ifadelerini kullandı.
“TRABZONSPOR AS 
BAŞKANI ZEYYAT KAFKAS”
Trabzonspor Başkanı Sayın 
Zeyyat Kafkas ise, “Hekimoğlu 
ailesi Trabzon için gerçekten 
şans. Sanayide öncü ve 
istihdam yaratan bir aile. Bu 
tesisi Trabzon şehrine 
kazandırması üretim açısından 

önemli bir durumdur. Biz 
işbirliğinde çok samimiyiz, 
Trabzon şehrini sporla en üst 
düzeyde buluşturmak istiyoruz. 
Bunu da devam ettireceğiz” 
şeklinde konuştu.
“ORTAHİSAR BELEDİYE 
BAŞKANI AHMET METİN 
GENÇ”
Ortahisar Belediye Başkanı 
Sayın Ahmet Metin Genç, 
“Kulüplerimizin de altyapısının 
güçlendirilmesi daha iyi 

standartlarla yapılabilmesi adına 
bu tür tesisleri kazandırmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. 
Hekimoğlu ailesinin 
mensuplarına hususen teşekkür 

ediyorum. Bu şehrin 
ekonomisine katkı sağlayan bir 
aile, ekonomiye sağladığınız 
değerler nedeniyle sizleri 
alkışlıyorum. 300 gencimizin 
altyapıyla beraber yetişecek 
olması çok güzel. Yönetiminizin 
altyapıya dönüşecek olması 
önemli biz de destek olmaya 
devam edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.
“TRABZON BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYE BAŞKANVEKİLİ 
ATİLLA ATAMAN”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Meclisi Başkanvekili Atilla 
Ataman, “Celil bey yılın adamı 
ödülünü hak etti. Bunlar spora 
yatırım değil bu yapılan insana 
Trabzon'a yatırımdır. İnsanlığın 
adamlığın geleceğin yatırımıdır. 
Bunu hak ettiğini düşünüyorum. 
Yatırımların artarak devam 
edeceğini düşünüyorum. 
Hekimoğlu ailesini kutluyorum” 
dedi.
“TRABZON MİLLETVEKİLİ 
SİBEL SUİÇMEZ”
Açılışta bir konuşma yapan 
Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez de, "Böylesine güzel 
bir tesisi Trabzon'a kazandıran 

Başta Celil Hekimoğlu ve 
Hekimoğlu ailesine teşekkür 
ediyoruz. Buradan inşallah 
gelecek yetişecek. Herkesin 
emeğine sağlık. Futbolda 
altyapılar önemlidir. Bu nedenle 
bu yeni tesis de çok önemli" 
ifadelerini kullandı.
“TRABZON VALİSİ AZİZ 
YILDIRIM”
Trabzon Valisi Sayın Aziz 
Yıldırım ise, “1461 Trabzon FK 
bizim evlatlarımızın yetişeceği 
bir kulüp. Şunu arzu ediyorum ki 
burada yetişen çocuklarımız bir 
nevi burada staj yapacaklar. 
Ağabeylerinin mücadele ettiği 
Trabzonspor takımında 
olacaklar. Türkiye'de futbolla 
anılan neresi var. Sadece 
Trabzon var. 1461 Trabzon FK 
gibi kulübe sahip çıkan insanlar 
akla geliyor. Celil beye, 
belediyelerimize, amatör 
kulüplerimiz, Trabzonspor'umuz 
hepsi teşekkürü fazlasıyla hak 
ediyor. Burada nesil aynı 
zamanda örnek sporcular 
yetişecek. Yarının Trabzon'un 
da örnek insanlar olarak 
aramızda olmaya devam 
edecekler” dedi.
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Süper Lig'in 3. haftası Karadeniz derbisine sahne oldu, Trabzonspor ile Çaykur Rizespor
kozlarını paylaştı. Tam 5 golün atıldığı derbide Rizespor sahadan 3-2'lik skorla galip ayrıldı.

32
üper Lig'de Karadeniz 

Sderbisi heyecanı 
yaşandı... Nenad Bjelica'lı 

Trabzonspor ile İlhan Palut'lu 
Çaykur Rizespor, 3. haftada 
Akyazı'da kozlarını paylaştı. 
Antalyaspor galibiyetinin 
ardından Galatasaray 
deplasmanından eli boş dönen 
Fırtına, 3 puanla 11. basamakta 
bulunuyordu. Adana Demirspor 
mağlubiyetinin ardından 
Alanyaspor'la berabere kalan 
Atmacalar, 1 puanla 16. 

basamakta yer alıyordu.
"DÜN GELDİ, BUGÜN 
GOLÜNÜ ATTI"
Bordo Mavililer, evinde fire 
vermek istemiyordu, Yeşil-
Mavililer ise zorlu deplasmanda 
ilk galibiyetini almanın 
hesaplarını yapıyordu. İki takım 
arasında planı tutan İlhan 
Palut'un ekibi oldu. Dün 
transferi için Türkiye'ye gelen 
Attila Mocsi bugün ilk kez 
sahaya çıktı, Rize için gol 
perdesini 20. dakikada açtı. 

43'te Benhur Keser fileleri sarstı 
Atmacalar, Akyazı'da soyunma 
odasına 2-0 önde gitti.
"ENİS UMUTLANDIRDI 
AMA..."
58'de Anastasios Bakasetas 
penaltıdan ağları havalandırdı, 
farkı 1'e indirdi fakat 66'da 
Benhur Keser bir kez daha 
sahneye çıktı, skoru 3-1'e 
getirdi. 70'te oyuna giren Enis 
Destan 83'te Fırtına'yı 
umutlandırsa da karşılaşmadan 
başka gol sesi çıkmadı ve 

Karadeniz derbisini Rizespor 3-
2 kazandı.
"ART ARDA İKİNCİ 
MAĞLUBİYET"
Sezonun ilk galibiyetini alan 
Yeşil-Mavililer 3 puanla 
tanışırken Trabzonspor da 
Galatasaray mağlubiyeti 
sonrasında art arda ikinci 
yenilgisini yaşadı. Öte yandan 
bu skorla Rizespor tarihinde 
ikinci kez Bordo-Mavililer'i 
deplasmanda devirmeyi 
başardı.

1461 TRABZON'UN ALTYAPI TESİSLERİ AÇILDI
1461 Trabzon Futbol Kulübünün yeni yapılan Futbol Akademisi Tesisleri, düzenlenen törenle açıldı.

Celil Hekimoğlu
Başkan

Aziz Yıldırım
Vali


